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Abstract (en)
[origin: CA2893275A1] The invention relates to a vacuum mixing system for the mixing of polymethylmethacrylate bone cement, comprising at
least one cartridge (4) having an evacuable internal space for mixing of the bone cement, a pump (18) for generating a negative pressure, and a
connecting conduit (12) connecting the internal space of the at least one cartridge (4) to the pump (18) for generating a negative pressure, whereby
the vacuum mixing system comprises an integrated energy reservoir (28) for driving the pump (18) that is or can be connected to the pump (18) and
has energy for at least one pumping process of the pump (18) stored in it, whereby a negative pressure can be generated by means of the pump
(18) during the pumping process by consuming energy from the integrated energy reservoir (28) such that the negative pressure can be used to
evacuate gas from the internal space of the at least one cartridge (4) through the connecting conduit (12). The invention also relates to a method for
the mixing of polymethylmethacrylate bone cement in an internal space of a cartridge (4) of a vacuum mixing system, in which energy stored in an
energy reservoir (28) that is integrated into the vacuum mixing system is used to drive a pump (18) of the vacuum mixing system, whereby the pump
(18) thus driven is used to evacuate the internal space of the cartridge (4) and to mix a bone cement in the internal space of the cartridge (4).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Vakuummischsystem zum Mischen von Polymethylmethacrylat-Knochenzement aufweisend zumindest eine Kartusche
(4) mit einem evakuierbaren Innenraum zum Mischen des Knochenzements, eine Pumpe (18) zum Erzeugen eines Unterdrucks und eine
Verbindungsleitung (12), die den Innenraum der zumindest einen Kartusche (4) mit der Pumpe (18) zum Erzeugen eines Unterdrucks verbindet,
wobei das Vakuummischsystem einen integrierten Energiespeicher (28) zum Antreiben der Pumpe (18) aufweist, der mit der Pumpe (18) verbunden
oder verbindbar ist und in dem Energie für wenigstens einen Pumpvorgang der Pumpe (18) gespeichert ist, wobei bei dem Pumpvorgang
durch einen Verbrauch von Energie aus dem integrierten Energiespeicher (28) mit der Pumpe (18) ein Unterdruck erzeugbar ist, so dass
mit dem Unterdruck durch die Verbindungsleitung (12) Gas aus dem Innenraum der zumindest einen Kartusche (4) evakuierbar ist. Die
Erfindung betrifft auch ein Verfahren zur Vermischung von Polymethylmethacrylat-Knochenzement in einem Innenraum einer Kartusche (4) eines
Vakuummischsystems, beim dem eine in einem in dem Vakuummischsystem integrierten Energiespeicher (28) gespeicherte Energie zum Antreiben
einer Pumpe (18) des Vakuummischsystems verwendet wird, wobei mit der derart angetriebenen Pumpe (18) der Innenraum der Kartusche (4)
evakuiert wird und in dem Innenraum der Kartusche (4) ein Knochenzement gemischt wird.
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